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Rada Gminy Godów 

Sesja Rady Gminy 

RG.0002.12.2024 

Protokół VIII/2024 

Ad. 1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady rozpoczęto 28 listopada 2024 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:19 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Łukasz Balcar 

2. Bogusław Dziędziel 

3. Zbigniew Gajek 

4. Kamil Gąsior 

5. Wiktor Hudek 

6. Beata Jeleń 

7. Sabina Kasprzak-Tecmer 

8. Jacek Kołek 

9. Grzegorz Kopiec 

10. Krzysztof Kubica 

11. Tomasz Nawrat 

12. Danuta Niziołek 

13. Tadeusz Pająk 

14. Katarzyna Skrzyszowska 

15. Magdalena Spandel 

  

Obrady VIII sesji Rady Gminy Godów otworzył i jej przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Godów 

Pan Jacek Kołek. 

Przewodniczący Rady J. Kołek poinformował, że zgodnie z art. 20 pkt. 1b ustawy o samorządzie 

gminnym, obrady Rady Gminy są transmitowane na żywo. 

 

Przewodniczący Rady Gminy J. Kołek przywitał obecnych na sesji: 

- radnych Rady Gminy Godów; 

- władze samorządowe: 

• Pana Mariusza Adamczyk  - Wójta Gminy; 

• Panią Brygidę Dobisz   - Sekretarza Gminy; 

• Panią Beatę Kałusek  - Skarbnik Gminy; 

- sołtysów; 

- kierowników referatów i pracowników Urzędu Gminy; 

- Pana Przemysława Pluta  - Adwokata; 

- mieszkańców gminy śledzących obrady online. 

Przewodniczący Rady J. Kołek stwierdził, iż na 15 radnych, zgodnie z podpisaną listą obecności w sesji 

uczestniczy 12 radnych, wobec czego stwierdził prawomocność obrad. 

 

Lista obecności radnych - załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista osób uczestniczących w obradach VIII sesji Rady Gminy - załącznik nr 2 - 3 do protokołu. 

 

Ad. 2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Kołek powiedział, że wpłynął wniosek Wójta Gminy Godów o 

rozszerzenie porządku obrad (załącznik nr 4 do protokołu), dodał, że przedstawi porządek obrad z 

dodatkową uchwałą i nastąpi jego przyjęcie przez głosowanie. Dodatkowo, z powodu nieobecności na 



2 
 

sesji przedstawicieli Tauron, wykreślony zostanie punkt porządku obrad dotyczący funkcjonowania 

infrastruktury elektroenergetycznej na terenie Gminy Godów. Odczytał proponowany porządek obrad. 

 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Gminy Godów z dnia 28 października 2024 roku. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

5. Rozpatrzenie projektów uchwał w następujących sprawach: 

1) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Godów; 

2) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Godów na 2024 rok; 

3) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy Godów z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025; 

4) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do partnerstwa w celu wspólnej 

realizacji projektu w ramach Programu Fundusze Europejskie dla Śląskiego 2021-2027, X 

Fundusze europejskie na transformację, Działanie 10.6 Rozwój energetyki rozproszonej opartej o 

odnawialne źródła energii ZIT; 

5) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu 

Wodzisław Śląski; 

6) Projekt uchwały w sprawie ustalenia przebiegu istniejącej drogi gminnej na terenie sołectwa 

Krostoszowice. 

6. Informacja o złożonych interpelacjach. 

7. Zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

8. Sprawy organizacyjne. 

9. Zakończenie obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad. Usunięcie punktu 4 dotyczącego funkcjonowania infrastruktury 

elektroenergetycznej na terenie Gminy Godów. Wniosek Wójta o rozszerzenie porządku obrad o projekt 

uchwał w sprawie ustalenia przebiegu istniejącej drogi gminnej na terenie sołectwa Krostoszowice. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-Tecmer, Jacek 

Kołek, Grzegorz Kopiec, Tomasz Nawrat, Danuta Niziołek, Katarzyna Skrzyszowska, Magdalena Spandel 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Wiktor Hudek 

NIEOBECNI (3) Łukasz Balcar, Krzysztof Kubica, Tadeusz Pająk 

  

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Gminy Godów z dnia 28 października 2024 roku. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Gminy Godów z dnia 28 października 2024 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-

Tecmer, Jacek Kołek, Grzegorz Kopiec, Tomasz Nawrat, Danuta Niziołek, Katarzyna Skrzyszowska, 

Magdalena Spandel 

NIEOBECNI (3) Łukasz Balcar, Krzysztof Kubica, Tadeusz Pająk 

Protokół został przyjęty. 
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Ad. 4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

Mariusz Adamczyk (Wójt Gminy) przedstawił sprawozdanie z okresu międzysesyjnego. Informacja 

stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Radny Gminy Wiktor Hudek - odbyło się Pana spotkanie z przedstawicielami firmy Tauron. Można by tak 

uchylić rąbeczka tajemnicy, co tam na tym spotkaniu ustalono?  

 

- Wójt Gminy Godów Mariusz Adamczyk - w spotkaniu uczestniczył również Pan Przewodniczący Rady. 

Wytłumaczono nam, dlaczego przedstawiciele nie biorą udziału na dzisiejszej sesji. Takie zostały 

wewnętrzne poczynione ustalenia właściciela, że nie będą uczestniczyć w tego typu spotkaniach. 

Deklarują oczywiście, jeżeli będzie taka wola radnych, żeby się spotkać na spotkaniu i omówić więcej 

tematów, które by należało przedstawić to oczywiście będą dysponować czasem i jeżeli takie spotkanie 

wcześniej zostanie ustalone, zostaną przekazane pytania to oczywiście pojawią się na tym spotkaniu. 

Zostały nam przekazane materiały na temat inwestycji oraz odpowiedzi na zadane pytanie. Jeżeli kogoś 

nie satysfakcjonuje odpowiedź, można dopytać i wtedy się bardziej szczegółowo ustosunkują. Najwięcej 

inwestycji będzie realizowanych na terenie Gołkowic. Będą się do nas wracać projektanci z uwagi na to, 

że mimo zamontowania transformatora na ulicy Dworcowej w Gołkowicach dalej są problemy czy 

zgłaszane sytuacje ze zmianą napięcia na ulicy Granicznej. Natomiast ten transformator tak daleko nie 

sięga i chcą wybudować kolejny transformator czy stację zasilania. Natomiast tam gdzie by musiał być 

wybudowany, byli u kilku właścicieli i nikt z właścicieli nie wyraził zgody na zabudowanie tego 

transformatora. My jako gmina nie posiadamy tam działki, w związku z tym nie możemy wskazać. 

Podobnie jest na ulicy Sobieskiego w Gołkowicach, gdzie również jest zaplanowana budowa stacji 

transformatorowej i w miejscu też tam gdzie by musiała stacja powstać nie ma zgody właścicieli. W 

związku z tym umówiliśmy się, że projektanci do nas się zwrócą bezpośrednio, zrobimy spotkanie z 

poszczególnymi radnymi z danego sołectwa z sołtysem, żeby pomóc im przekonać mieszkańców do 

lokalizacji tego transformatora, bo jeżeli nie będzie to wiadomo, że nie zrealizują tych zadań. Znacząco 

spadła ilość zgłaszanych kolizji czy uszkodzeń, bo to było chyba, pamiętam 60, a teraz zostało 30, czyli 

bardzo dużo. Tauron zwrócił się z apelem do mieszkańców w sprawie przycinki drzew, które rosną pod 

sieciami energetycznymi, jest to obowiązek właściciela i powinien każdy właściciel dokonywać przycinki, 

żeby te gałęzie nie dochodziły do linii energetycznych, ponieważ wtedy następuje czasowe migotanie czy 

wyłączanie stacji, bo jeżeli dochodzi do zwarcia poprzez wiotkość gałęzi, to następuje automatyczne 

kilkusekundowe wyłączanie na sieci transformatorowej. 

 

- Przewodniczący Rady Jacek Kołek - jak Wójt powiedział, te wszystkie sprawy z tym migotaniem, to jest 

spowodowane tym, że w czasie wiatru dochodzi do spięcia i tworzy się tak zwany łuk, tak nam to 

tłumaczono i żeby ten łuk został zgaszony, trzeba na moment automatycznie wyłączyć te napięcie. Tak jak 

Wójt wspomniał, najwięcej inwestycji będzie wykonanych w Gołkowicach, bo w tym sołectwie są 

największe problemy i jest to na kwotę około 7.000.000,00 złotych. 

 

- Radny Gminy Bogusław Dziędziel - dziękuję za taki obszerny materiał i informacje, ale na pewno jeśli 

chodzi o Gołkowice to byśmy też prosili o jak najszybsze poinformowanie nas, żebyśmy się spotkali 

faktycznie z naszymi radnymi wspólnie i żebyśmy wiedzieli gdzie, czego to dotyczy i wspólnie podjęli 

jakieś działania. To co Pan mówił, żebyśmy próbowali mieszkańców przekonywać, bo na razie nie wiemy 

jak to wygląda. Czytałem mniej więcej te materiały. Co do mapy to jeszcze informacji nie mam, także 

byśmy prosili o jakąś informację, żebyśmy się mogli z tym zapoznać, zobaczyć gdzie można spróbować 

coś pomóc. 
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- Przewodniczący Rady Jacek Kołek - mapka jest u wójta, na pewno po sesji może radny skserować i tam 

jest zaznaczone mniej więcej, które ulice, głównie chodzi o ulicę Graniczną, o ulicę Borowicką i Jana III 

Sobieskiego. 

 

- Radna Gminy Katarzyna Skrzyszowska - chciałam dopytać Panie Wójcie o prowadzenie akcji zima 

brakuje sołectwa Skrbeńsko. Mam nadzieję, że jesteśmy objęci akcją zima.  

 

- Wójt Gminy Godów Mariusz Adamczyk - z tego co pamiętam to firma Pana Halfara z Gołkowic wygrała 

przetarg w Skrbeńsku, także tak jak w ubiegłym roku będzie ta sama firma obsługiwać. Przepraszam 

zostało pominięte.  

 

- Radna Gminy Sabina Kasprzak-Tecmer - Tak to teraz wyszło, że chciałam Panu Wójtowi powiedzieć, że 

gdybyśmy otrzymali te informacje wcześniej, to pewnie byśmy to wyłapali, że to jest przeoczenie, bo 

rzeczywiście było. Natomiast chciałam Pana Wójta zapytać o ten konkretny przepis prawa, na który się 

Pan Wójt powołał w swojej wypowiedzi, że zgodnie z przepisem prawa, Pan nie musi tej informacji nam 

przekazywać. Czy Pan podał ten konkretny przepis? 

 

- Adwokat Przemysław Pluta - §14 ust. 3 Statutu Gminy, z którego wynika, że obligatoryjnym elementem 

zawiadomienia powinny być projekty uchwał oraz inne materiały związane z porządkiem obrad. W mojej 

ocenie te inne materiały to są materiały, które pozwolą radnym na podjęcie decyzji, czyli na podjęcie 

uchwał. Natomiast nie ma również obowiązku sporządzania na piśmie tego sprawozdania i w związku z 

tym, z tego można wywodzić, że nie ma obowiązku przesyłania sprawozdania wójta z działalności.  

 

- Radna Gminy Sabina Kasprzak-Tecmer - Ja jednak mam gorącą prośbę, skoro to sprawozdanie jest 

sporządzane na piśmie to, gdyby można było, żeby jednak to sprawozdanie nam udostępnić, nawet jeżeli 

ono będzie wymagało drobnej korekty i uzupełnienia, bo dla nas naprawdę jest to pomocne w 

przygotowaniu się, czasami do pytań, czy czasami nawet, widzi Pan Mecenas, do wyłapania błędów, bo 

wiemy, że to jest po prostu zwykłe przeoczenie, że tego z tego miejsca nie ma. Także, jednak bardzo bym 

prosiła, a poza tym Panie Mecenasie wydaje mi się, że Pana opinia to jest taka dowolna interpretacja tego 

przepisu, ponieważ skoro piszę, że inne materiały związane z porządkiem obrad, z tego co wiemy, to 

sprawozdanie wójta jest w porządku obrad, więc gdybym mogła prosić, żeby jednak tak wybiórczo nie 

traktować tego zapisu w Statucie. 

 

- Radny Gminy Wiktor Hudek - Panie Wójcie ile jeszcze zostało kart użytkownika PSZOK do wydania 

mniej więcej i czy nie można by było jakoś tego procesu usprawnić, nie wiem czy do różnych tam decyzji 

czy pism jakie są wysyłane do mieszkańców. Jak ta sytuacja wygląda? 

 

- Wójt Gminy Godów Mariusz Adamczyk - Zostało około 900 sztuk, natomiast my nikogo nie możemy 

zmusić do odebrania, ponieważ ktoś nie korzysta z PSZOKu to nie ma potrzeby, żeby tą kartę pobrać, czy 

jest właścicielem różnych posesji gdzie na za różne płaci opłatę śmieciową ale nie ma obowiązku. 

Limitowany mamy jedynie odbiór gruzu i betonu budowanego. To i tak mamy dobry procent wydanych w 

stosunku do innych gmin. Chciałbym jeszcze wrócić do sprawozdania, podobnie jest praktykowane w 

innych gminach, że to sprawozdanie dopiero jest załączane na przykład do protokołu sesji jako załącznik, 

natomiast Pani Radna idąc tokiem rozumowania Pani to czy ja mógłbym prosić, żeby wszystkie pytania 

którzy radni chcą zadać moim pracownikom i mojej osobie zostały wcześniej przesłane, żebyśmy mogli 

się też przygotować do odpowiedzi. 

 

- Radna Gminy Sabina Kasprzak-Tecmer - Gdybym tylko mogła Pana Wójta prosić, na jakiej podstawie 

Pan Wójt chciałby nas prosić o to, bo ja się powołuję na zapisy statutu, żeby jednak radnym udostępniać 

materiały. Także nie wiem, czy w ogóle jest sens tak się przepychać Panie Wójcie, ponieważ niedawno 
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pracowaliśmy nad statutem, to jest całkiem nowy dokument. Pewnie gdybyśmy chcieli, czy gdybyśmy 

przewidywali, że Pan Wójt nie będzie nam tego sprawozdania dostarczał to pewnie byśmy wyłączyli w tym 

punkcie dostarczanie tego sprawozdania spośród innych materiałów, a przynajmniej w moim przypadku 

celowo zostało tak to zostawione jak była propozycja, właśnie po to, żebyśmy to sprawozdanie mieli, bo 

ono nam naprawdę pomaga w przygotowaniu się. To nie jest jakaś ta fanaberia i poza tym to 

sprawozdanie można przygotować wcześniej troszkę, bo ono na przestrzeni miesiąca się dzieje, więc 

wydaje mi się, że naprawdę gdyby nawet dzień wcześniej było udostępnione to już będzie dużo chociaż w 

statucie mówimy o 7 dniach, ale chociaż dzień wcześniej niech ono będzie udostępnione żebyśmy mogli 

chociaż wieczorem się zapoznać. 

  

Ad. 5. Rozpatrzenie projektów uchwał w następujących sprawach: 

Przewodniczący Rady Jacek Kołek poinformował, że projekty uchwał były omawiane na wspólnym 

posiedzeniu Komisji w dniu 25 listopada i uzyskały pozytywne opinie. 

 

1) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Godów; 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Godów; 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-

Tecmer, Jacek Kołek, Grzegorz Kopiec, Tomasz Nawrat, Danuta Niziołek, Katarzyna Skrzyszowska, 

Magdalena Spandel 

NIEOBECNI (3) Łukasz Balcar, Krzysztof Kubica, Tadeusz Pająk 

Rada Gminy w obecności 12 radnych 12 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła powyższy 

projekt uchwały jako uchwałę Nr VIII/58/2024 – załącznik nr 6 do protokołu 

 

2) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Godów na 2024 rok; 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Godów na 2024 rok; 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-

Tecmer, Jacek Kołek, Grzegorz Kopiec, Tomasz Nawrat, Danuta Niziołek, Katarzyna Skrzyszowska, 

Magdalena Spandel 

NIEOBECNI (3) Łukasz Balcar, Krzysztof Kubica, Tadeusz Pająk 

Rada Gminy w obecności 12 radnych 12 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła powyższy 

projekt uchwały jako uchwałę Nr VIII/59/2024 – załącznik nr 7 do protokołu 

  

3) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy Godów z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i 

o wolontariacie na rok 2025; 

W dyskusji wzięli udział: 

- Radna Gminy Sabina Kasprzak-Tecmer - Chciałam Panie Wójcie bardzo podziękować za przyjęcie 

spośród propozycji tych dwóch, które Państwo przyjęli bo myślę sobie, że one będą służyły mieszkańcom. 

Trochę szkoda, że nie zechcieli państwo przyjąć tak samo propozycji, żeby informacje o rocznym 

programie pojawiały się na BIP-ie, ale myślę że to nie jest chyba teraz dobry moment na tą rozmowę 

także jeszcze raz dziękuję za przyjęcie tych punktów.  
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- Wójt Gminy Godów Mariusz Adamczyk - chciałbym zwrócić do Pani Radnej Sabiny Tecmer, żeby jeżeli 

są publikowane jakieś informacje na portalu czy profilu Facebook o nieprawidłowościach w gminie Godów, 

o nie zamieszczaniu jakichś informacji, to prosiłbym o rzetelne sprawdzenie informacji, które były 

prawdziwe, ponieważ te zarzuty w stosunku do gminy, które zostały opublikowane na profilu są 

nieprawdziwe. W związku z tym prosiłbym o sprostowanie, nie mogę tego zrobić osobiście czy jako profil 

gmina Godów nie możemy zrobić, bo pani usunęła nas ze społeczności Gołkowiany, chociaż nie wiem 

dlaczego nie został z naszej strony złamany regulamin ani z mojej strony jako Mariusza Adamczyka nie 

wójta tylko prywatnie Mariusza Adamczyka, ani ze strony gminy Godów. Natomiast chciałbym sprostować 

te informacje z uwagi na to, że nie możemy tych informacji zamieścić chciałbym żeby Pani Kierownik 

Referatu odpowiedzialnego za te konsultacje o przedstawienie naszej wersji zdarzeń. 

 

- Kierownik Referatu Oświaty, Kultury i Polityki Społecznej Katarzyna Kubica - Proszę Państwa, Szanowni 

Mieszkańcy tutaj mamy naszą stronę internetową oficjalną www.godow.pl (strona została wyświetlona na 

ekranie) i chciałam na temat konsultacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi na rok 

2025 i sposobu konsultowania z organizacjami, podmiotami uprawnionymi. Nie są to konsultacje 

społeczne, tylko konsultacje oparte o ustawy o działalności pożytku i o wolontariacie. Rada Gminy Godów 

w 2010 roku podjęła uchwałę dotyczącą sposobu trybu konsultowania tego typu uchwał, których treść 

mieści się w zakresie zadań statutowych organizacji pozarządowych oraz innych wymienionych w ustawie 

o organizowaniu i prowadzeniu działalności kulturalnej. Teraz chciałabym przedstawić naszą stronę. 

Proszę poniżej Pani Agnieszko na te takie kafelki. To jest cały czas jesteśmy na głównej stronie Godowa, 

gdzie mamy w celu przejrzystości, dostępności tych materiałów zamieszczone takie kafelki, w których 

znajdują się konkretne tematycznie obszary. No i mamy taki obszar konsultacje. W związku z tym każda 

osoba, czy każde stowarzyszenie, czy przedstawiciel każdego stowarzyszenia, organizacji, który pragnie 

udział wziąć w konsultacjach, czy też, że tak powiem, jest zainteresowany tą tematyką, przypuszczam, że 

otwiera sobie tą kafelkę, bardzo poproszę. I tutaj mamy zaznaczone kolejne kafelki, mamy konsultacje 

społeczne i interesujące nas konsultacje z organizacjami pozarządowymi. Klikamy w tą kafelkę i proszę 

mamy czarno na białym zamieszczone ogłoszenie o konsultacjach projektu uchwały oraz wyniki przebiegu 

konsultacji. Zgodnie z zarządzeniem Pana Wójta, które zostało podjęte w dniu 8 listopada została 

określona, został określony przedmiot konsultacji, termin przebiegu konsultacji oraz sposób, że tak 

powiem ogłoszenia tych konsultacji. Zgodnie z uchwałą Rady Gminy mamy te konsultacje na stronie 

internetowej lub wywieszone na tablicy informacyjnej urzędu. I tak też się stało. W dniu 8 listopada zostały 

zamieszczone te informacje zarówno tutaj na stronie internetowej, jak i na tablicy informacyjnej urzędu, co 

można sprawdzić w naszej tablicy wywieszeń informacji na stronach, na tablicach informacyjnych. Później 

po zakończonych konsultacjach, one trwały do dnia 19 listopada wpłynęły konsultacje Stowarzyszenia 

Mieszkańców Gminy Godów uwagi konstruktywne, ciekawe, można było się z nimi zapoznać, jednak 

udzielenie, że tak powiem.. Może inaczej jednak przemyślenie celowości, zasadności czy z praktycznego 

punktu widzenia tych wszystkich punktów wprowadzonych. W dniu 20 listopada Pan Wójt podpisał 

protokół z przebiegu konsultacji, który został zamieszczony na stronie internetowej właśnie w tym miejscu 

21 listopada o godzinie 7.34. Także jeżeli chodzi o informację, która została przekazana właśnie na 

stronie na Facebooku w tej grupie, że tak powiem dyskusyjnej Gołkowiany o tym, że Pan Wójt nie wypełnił 

swojego obowiązku wynikającego z uchwały Rady Gminy, to chciałam poinformować wszystkich Państwa 

oglądających, słuchających, czy mających w zamiarze odsłuchać to posiedzenie sesji, że zadanie zostało 

wykonane zgodnie z wszelkimi procedurami obowiązującymi w tym zakresie.  

Jeszcze chciałam odnośnie Biuletynu Informacji powiedzieć Pani Radna, ponieważ tam też w tych, nie, 

chodzi mi o tych uwagach do tego programu współpracy Pani podnosiła, że one zostały, te ogłoszenie 

zamieszczone w Biuletynie Informacji Publicznej. Chciałam powiedzieć, że to nie było ogłoszenie o 

konsultacjach, bo sobie przejrzałam. W Biuletynie Informacji Publicznej zostało zamieszczone 

zarządzenie w sprawie przeprowadzenia konsultacji, ponieważ wszystkie zarządzenia Pana Wójta jako 

organu są zamieszczane w Biuletynie Informacji Publicznej. I one te aktualne informacje są widoczne, że 

tak powiem na bieżąco, wypierane przez każde kolejne. I być może stąd to powstało, że było gdzieś tam 
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na BIP-ie umieszczone ogłoszenie, co nie miało miejsca, ponieważ było tylko te zarządzenie. Natomiast 

same ogłoszenie zostało zamieszczone na stronie internetowej 

 

- Radna Gminy Sabina Kasprzak-Tecmer - Chciałabym się odnieść do słów Pana Wójta z uwagi na to, że 

to co Pani Kierownik przedstawiła to był protokół z przedbiegu konsultacji, to znaczy to była informacja 

jakie uwagi wpłynęły do programu. Z tego co ja czytałam to tam była inna informacja niż ta którą 

otrzymaliśmy my radni. Tam nie było informacji w jaki sposób te uwagi zostały rozpatrzone, czy one 

zostały przyjęte, czy nie zostały przyjęte, bo tą informację otrzymaliśmy my radni. Natomiast tam była 

informacja, że zostały zgłoszone uwagi, to jest informacja w jaki sposób one zostały rozpatrzone, czy ja 

się mylę? Bo ja wiem, bo ja chciałam, żeby Państwo zamieścili, ale sama informacja taka, która została 

zamieszczona, nie mówi nic o wynikach konsultacji, Państwo podali informację, że tak, że faktycznie, że 

zostały złożone uwagi, wszystkie uwagi były wymienione, bardzo mi osobiście się to podoba, natomiast to 

nie są wyniki konsultacji, wyniki konsultacji otrzymaliśmy my radni i uważam, że właśnie te wyniki to jest 

to, co powinno się było ukazać na pytanie czy na stronie, bo jest teraz się zastanawiam co na temat 

informacji uzyskiwania czy przekazywania informacji mieszkańcom mówi ustawa o dostępie do informacji 

publicznej. Ustawa o dostępie do informacji publicznej wskazuje gdzie są publikowane informacje przede 

wszystkim, może to być też strona ale głównie informacje są publikowane na BIP-ie prawda albo na 

wniosek. Także to, że państwo zamieścili na stronie jest super, natomiast wydaje mi się że w tym 

momencie BIP nie powinien być też ominięty i wyniki z konsultacji tak jak mówi ustawa o informacji 

publicznej mogłyby się ukazać na BIP-ie.  

 

- Kierownik Referatu Oświaty, Kultury i Polityki Społecznej Katarzyna Kubica - Wyniki zostały 

upublicznione ponieważ zamieszczenie ich na stronie internetowej też jest upublicznieniem informacji i też 

w ten sposób można zrobić, poza tym uchwała Rady Gminy wprost wskazuje miejsca w którym mają się 

znaleźć te informacje i one się tam znalazły. Natomiast jeżeli chodzi o same stricte wyniki to one zostaną 

zamieszczone w momencie kiedy nastąpi przegłosowanie i uchwalenie tego programu, dlatego, że to są 

propozycje złożone przez Stowarzyszenie przedstawione Radzie Gminy i Rada Gminy decyduje o 

ostatecznym wyglądzie tego programu współpracy. 

 

- Radna Gminy Sabina Kasprzak-Tecmer - Ja to wszystko rozumiem, natomiast trzeba jeszcze wrócić do 

treści uchwały Rady Gminy w której zostało zapisane, że wyniki konsultacji są publikowane do 3 dni po 

zakończeniu konsultacji. Wyniki, nie po przyjęciu przez radnych tylko po zakończeniu konsultacji, więc 

wydaje mi się, że jednak to że się odezwałam, że nie ma tych wyników no niestety zgodnie z uchwałą 

Rady mam rację. Natomiast, to co Pani Kierownik też powiedziała, że są zapisy w uchwale takie, że to się 

ukazuje na stronie tak są zapisy w uchwale są zapisy tak samo w zarządzeniu, rzecz w tym, że nasze 

dokumenty czyli uchwała i zarządzenie są dokumentami niższej rangi. Jest coś takiego jak hierarchia 

prawa i na przykład ustawa o dostępie do informacji publicznej stoi wyżej w hierarchii niż nasze 

wewnętrzne dokumenty i wydaje się, że to raczej my musimy nasze dokumenty dostosować do ustawy, a 

nie na odwrót, więc wydaje mi się, dlatego powiedziałam że temat informacji publicznej zostawimy na inne 

na inną porę dlatego, że uważam, że dokumenty czy uchwały z roku 2010 powinny ulec aktualizacji, aby 

dostosować je do ustawy o dostępie do informacji publicznej. 

  

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy Godów z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i 

o wolontariacie na rok 2025; 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 
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ZA (11) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Jacek Kołek, 

Grzegorz Kopiec, Tomasz Nawrat, Danuta Niziołek, Katarzyna Skrzyszowska, Magdalena Spandel 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Sabina Kasprzak-Tecmer 

NIEOBECNI (3) Łukasz Balcar, Krzysztof Kubica, Tadeusz Pająk 

Rada Gminy w obecności 12 radnych 11 głosami „za” przy 1 „wstrzymuję się” w głosowaniu 

jawnym przyjęła powyższy projekt uchwały jako uchwałę Nr VIII/60/2024 – załącznik nr 8 do 

protokołu 

  

4) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do partnerstwa w celu wspólnej realizacji 

projektu w ramach Programu Fundusze Europejskie dla Śląskiego 2021-2027, X Fundusze europejskie na 

transformację, Działanie 10.6 Rozwój energetyki rozproszonej opartej o odnawialne źródła energii ZIT; 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do partnerstwa w celu wspólnej realizacji 

projektu w ramach Programu Fundusze Europejskie dla Śląskiego 2021-2027, X Fundusze europejskie na 

transformację, Działanie 10.6 Rozwój energetyki rozproszonej opartej o odnawialne źródła energii ZIT; 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-

Tecmer, Jacek Kołek, Grzegorz Kopiec, Tomasz Nawrat, Danuta Niziołek, Katarzyna Skrzyszowska, 

Magdalena Spandel 

NIEOBECNI (3) Łukasz Balcar, Krzysztof Kubica, Tadeusz Pająk 

Rada Gminy w obecności 12 radnych 12 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła powyższy 

projekt uchwały jako uchwałę Nr VIII/61/2024 – załącznik nr 9 do protokołu 

  

5) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Wodzisław 

Śląski. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Wodzisław 

Śląski. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-

Tecmer, Jacek Kołek, Grzegorz Kopiec, Tomasz Nawrat, Danuta Niziołek, Katarzyna Skrzyszowska, 

Magdalena Spandel 

NIEOBECNI (3) Łukasz Balcar, Krzysztof Kubica, Tadeusz Pająk 

Rada Gminy w obecności 12 radnych 12 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła powyższy 

projekt uchwały jako uchwałę Nr VIII/62/2024 – załącznik nr 10 do protokołu 

  

6) Projekt uchwał w sprawie ustalenia przebiegu istniejącej drogi gminnej na terenie sołectwa 

Krostoszowice 

W dyskusji wzięli udział: 

- Kierownik Referatu Inwestycji, Mienia i Infrastruktury Komunalnej Zbigniew Prucnal - to jest dodatkowa 

uchwała, która musi zostać podjęta z uwagi na to, że na poprzedniej sesji były podejmowane uchwały o 

zaliczenie dróg do kategorii dróg publicznych. Tam były podejmowane trzy uchwały i wynikła taka 

sytuacja, że nadzór prawny wszczął postępowania w związku z podjęciem tych uchwał, ponieważ 

doszukał się tam powiedzmy niejasności, jeżeli chodzi o szczegółowość załącznika graficznego. Myśmy 

ten załącznik przygotowali na podstawie mapy z geoportala, gdzie były widoczne te działki i 

przygotowaliśmy to mniej więcej na podstawie uchwał, które są podejmowane w województwie śląskim. 
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Jednakże tak jak powiedziałem wcześniej, nadzór prawny doszukał się pewnych niejasności co do 

przebiegu tej drogi. No i musieliśmy, ten załącznik graficzny mapowy przedstawić na mapie zasadniczej. 

No i w zasadzie tam praktycznie się nie różni ta mapa, którą mieliśmy wcześniej. Jedynie tam jest więcej 

szczegółów, tak jak widać na tym załączniku. Jest to widoczne. Poza tym myśmy zakwalifikowali do drogi 

publicznej również połączenie na skrzyżowaniu czyli połączenie tej drogi z ulicą Szybową. Ten fragment 

działki drogowej jest własnością powiatu, także ta uchwała powiedzmy teraz którą państwo będą 

ewentualnie podejmować uszczegóławia przebieg tej drogi publicznej. I to praktycznie wszystko. 

Natomiast co do tych dwóch pozostałych, w których zostało wszczęte postępowanie, to nie 

przygotowywaliśmy tej uchwały, ponieważ na tej nam bardziej zależy, gdyż ona jest związana z 

pozyskaniem środków na które gmina pozyskała fundusze, żeby zrealizować tą drogę. Także tą uchwałę 

należy podjąć jeszcze w tym roku. 

 

- Radny Gminy Kamil Gąsior - Panie Kierowniku, rozumiem Pana wyjaśnienia, natomiast z rozstrzygnięcia 

tutaj tak na szybko go przeczytałem, ponieważ zostało jakby dzisiaj załączone z tego powodu, że ono 

chyba wczoraj wpłynęło, więc wydaje mi się, że nie do końca można powiedzieć, że jakby został ten 

załącznik przygotowany ze starannością, bym tak to określił, ponieważ tutaj w tym rozstrzygnięciu mamy 

zapis, że działki, które były wymienione w uchwale, które myśmy podejmowali w zeszłym miesiącu mamy 

również zaznaczone działki, które nie wchodziły w skład tej uchwały tu jest jakiś numer 12/386/224. 

 

- Kierownik Referatu Inwestycji, Mienia i Infrastruktury Komunalnej Zbigniew Prucnal - Ale to jest tak jak 

wspomniałem to jest właśnie działka na połączeniu ulicy Szybowej z nową drogą działka nr 1183/189 to 

jest działka powiatowa i myśmy wcześniej mieli ujętą tą działkę. 

 

- Radny Gminy Kamil Gąsior - Tylko mówię, że wtedy zaznaczono dwie działki, które nie były ujęte w 

uchwale i nadzór prawny w załączniku mapowym wykazał, że ujęliśmy dwie działk,i które nie były 

wykazane w projekcie uchwały czyli w uchwale, którą myśmy podejmowali czyli przez które jakby ta 

działka ta droga nie przechodziła i tutaj właśnie zwróciłem się o tym, żeby przy kolejnym przygotowaniu 

załączników dołożyć wszelakiej staranności do przygotowywania projektów uchwał. 

 

- Kierownik Referatu Inwestycji, Mienia i Infrastruktury Komunalnej Zbigniew Prucnal- To znaczy tak, ja 

muszę sprawdzić, bo tam była kwestia podziałów, czy czasem myśmy korzystając z geoportala, to nie 

wszystkie działki są aktualne. Natomiast teraz sobie ściągnęliśmy mapę zasadniczą praktycznie na 

świeżo z wydziału geodezji gdzie mieliśmy przebieg tej drogi już na mapie zasadniczej pokazany, a 

tamten poprzedni załącznik określał granice po prostu według granic działek, był wyrysowany flamastrem.  

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwał w sprawie ustalenia przebiegu istniejącej drogi gminnej na terenie sołectwa Krostoszowice 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Bogusław Dziędziel, Zbigniew Gajek, Kamil Gąsior, Wiktor Hudek, Beata Jeleń, Sabina Kasprzak-

Tecmer, Jacek Kołek, Grzegorz Kopiec, Tomasz Nawrat, Danuta Niziołek, Katarzyna Skrzyszowska, 

Magdalena Spandel 

NIEOBECNI (3) Łukasz Balcar, Krzysztof Kubica, Tadeusz Pająk 

Rada Gminy w obecności 12 radnych 12 głosami „za” w głosowaniu jawnym przyjęła powyższy 

projekt uchwały jako uchwałę Nr VIII/63/2024 – załącznik nr 11 do protokołu 

  

Ad. 6. Informacja o złożonych interpelacjach. 

Jacek Kołek (Przewodniczący Rady) powiedział, że nie wpłynęła żadna interpelacja. 
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Ad. 7. Zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Radny Gminy Wiktor Hudek - No ja w standardowym trybie czyli z przyzwyczajenia tak jeden wniosek mi 

się nasunął słuchając wypowiedzi Pani Kierownik odnośnie strony gminy Godów, ponieważ mieszkańcy 

oglądający sesję niestety nie mają podglądu z rzutnika czy istnieje techniczna możliwość żeby zamieścić 

podgląd z rzutnika, czyli to co my widzimy, to co Pani opisywała na stronie internetowej czy jest fizyczna 

możliwość udostępnienia ekranu celem przyszłych jakichś takich wywodów dydaktycznych to jedno. 

Dziękuję. Kolejna moja taka sprawa, którą chciałbym poruszyć to sprawa z internetu, ponieważ po 

sołectwach krążą różni domokrążcy, o czym już też informowała gmina Godów, którzy oferowali darmowe 

instalacje fotowoltaiczne. Mało tego powoływali się na pracowników gminy, więc to taki mój apel do 

mieszkańców. Z tego co wiem, Pan Wójt może mnie poprawić w razie czego, nie ma żadnych darmowych 

instalacji fotowoltaicznych reklamowanych czy oferowanych przez gminę Godów. Są programy, tudzież 

były programy, które niektóre się już zakończyły. Wiem jeszcze o jednym programie, ale on jest chyba na 

dofinansowanie do magazynów energii tylko, nie stricte do paneli fotowoltaicznych, ale jako tako gmina za 

darmo tym bardziej nie wykonuje paneli fotowoltaicznych. I trzecia taka sprawa chciałbym jeszcze prosić o 

pochylenie się nad problemami technicznymi występującymi u nas u radnych jeśli chodzi o połączenie 

internetowe na tabletach. 

 

- Radna Gminy Sabina Kasprzak-Tecmer - Panie Wójcie, ponieważ ukazują się już informacje, że w 

przyszłym roku będzie możliwość pozyskania środków na budowę kanalizacji chciałam zapytać czy nasza 

gmina będzie tak samo starowała się o te środki, bo wiemy że mieszkańcy jeszcze chyba chcieliby się 

włączać 

 

- Wójt Gminy Godów Mariusz Adamczyk - Jeżeli tylko będzie możliwość to na pewno z wnioskami 

będziemy startować. Ten co ma być nabór jeszcze w tym roku ogłoszony to będzie można złożyć. Jeden 

wniosek, jeżeli takie będą warunki to my nie będziemy składać jako gmina tylko spółka JZWiK. Mamy kilka 

gotowych projektów, które możemy złożyć, chociaż jeżeli tam występuje termin realizacji, ma być do 

listopada 2025, to nie wiem czy zdążymy i prawdopodobnie jeżeli się nie zmienią warunki tak jak było w 

województwie dolnośląskim, że tam były koszty kwalifikowane od 2020 bodajże roku czy 2022 to wtedy 

złożymy wnioski, ale już na te zrealizowane natomiast w budżecie są zaplanowane pieniądze na budowę 

kanalizacji gminnej i JZWiK również ma w planach w przyszłym roku budowę kanalizacji. 

 

- Radna Gminy Magdalena Spandel - Ja mam zapytanie o planowaną organizację ruchu na ulicy 

Mszańskiej w czasie remontu. Tam mamy remont przewidziany prawie do stycznia 2026 i czy na etapie 

remontu jest planowane całkowite zamknięcie drogi? Jak będzie wyglądała ta organizacja? 

 

- Kierownik Referatu Inwestycji, Mienia i Infrastruktury Komunalnej Zbigniew Prucnal - Jeżeli chodzi o 

organizację ruchu jest ona już zatwierdzona na ulicy Mszańskiej. Planujemy spotkanie z mieszkańcami, 

żeby się zapoznali ewentualnie z planowaną organizacją i faktycznie z uwagi na to, że zbiorniki 

odsączające są na znacznej głębokości, one są w środku inwestycji, droga będzie na pewno na pewien 

czas zamknięta, bo nie będzie możliwości przejazdu. Spotkanie planujemy na 16 grudnia na godzinę 

16.00 w OK-u w Skrzyszowie. 

 

- Radny Gminy Bogusław Dziędziel - Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo ostatnio na wspólnym 

posiedzeniu poruszałem sprawę ulicy Wyzwolenia, a konkretnie ewentualnej zmiany organizacji ruchu na 

tej ulicy w przypadku gdybyśmy chcieli tam zamontować ten zwalniacz podczas remontu tej drogi, jak była 

mowa tutaj, na wspólnych komisjach, to prawdopodobnie się będziecie starać, będą Państwo starać się o 

pozyskanie jakichś środków, a jakieś tam środki w kwocie miliona są na te różne drogi, które chcemy 

remontować już między innymi na Wyzwolenia. I chodzi mi o to, że przez ten okres czasu, tych parę dni 

dowiedziałem się, że może ta komisja byłaby bezcelowa żeby ją zwoływać bo naprawdę musi być 
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zmieniona ta organizacja ruchu to Komisja Mienia już tam była, Pan Przewodniczący Komisji zaraz się w 

tej sprawie wypowie już na ten temat na komisji to zgłaszał, więc Panie Zbyszku do Pana na pewno o tym 

projekt organizacji trzeba będzie wystąpić. Natomiast w kwestii sołtysa i mojej też będzie po prostu i 

Waszej również Pana Kierownika będzie musieć przekonywać mieszkańców żeby się zgodzili na ten próg 

bo to jest minimum 25 metrów od zabudowy chyba, że mieszkańcy się zgodzą jest taka szansa że tam 

jest boisko a z drugiej strony są takie rodziny, że może się uda tą zgodę uzyskać. To jest w tym miejscu, 

gdzie wyjeżdżamy z ulicy Staszica, tej jednokierunkowej na Wyzwolenia i tam faktycznie z tego budynku 

sportowego nie widać. Jest ograniczona widoczność. Szybkość też tam była przekroczona. Wiemy, że 

było na ten temat wiele interwencji i rozmów. A tak nawiasem mówiąc, to trzy godziny temu jechałem ulicą 

Wyzwolenia i pojawiłem się, nie wiem czy jeszcze przed zimą, nie wiedziałem, trochę poprawić, bo tam 

już przejedźcie się tamtym odcinkiem, od boiska sportowego do kościoła ewangelickiego tam już trzeba 

jeździć jak slalomem jeszcze w tej chwili przed zimą. Ja nie wiem co tam będzie za wiosną. To nie 

wytrzyma, ta droga nie wytrzyma. Także tu bym prosił jeszcze Pana Przewodniczącego o odpowiedź na 

ten temat. 

 

- Radny Gminy Kamil Gąsior - Panie Przewodniczący, jeżeli mówimy o tym odcinku to 24 września tego 

roku byliśmy na Komisji wyjazdowej i po komisji wystosowałem pismo do Pana Wójta 30 września 

odnośnie pewnych działań które tam należałoby podjąć jeżeli i ustaleń naszej Komisji Wyjazdowej no i 

tam właśnie była też informacja, że przy ewentualnym remoncie czy przebudowie tej drogi w projekcie 

należałoby uwzględnić albo progi zwalniające, albo szykany. To myślę, że Panie Przewodniczący ta 

kwestia była omawiana na Komisji Wyjazdowej Mienia we wrześniu więc pismo też zostało skierowane do 

Pana Wójta, więc wydaje mi się że Pan Wójt jak urząd będzie robił projekt to zostanie ta nasza prośba 

uwzględniona. Korzystając z tego, że jestem przy głosie Panie Wójcie, to jeszcze jedno pytanie. 

Rozmawialiśmy też ostatnio, jeżeli chodzi o Przedszkole w Krostoszowicach i działkę, tam te mokradła, 

które powstały. Czy mogę otrzymać informację, co zostało zrealizowane i na jakim etapie to jest, na jakim 

etapie są ustalenia, jeżeli chodzi o tam powstające co jakiś czas rozlewisko? 

 

- Kierownik Referatu Inwestycji, Mienia i Infrastruktury Komunalnej Zbigniew Prucnal - Jeżeli chodzi o tą 

działkę przy przedszkolu w Krostoszowicach, znaczy przy rozbudowie przedszkola, to chcę powiedzieć, 

że to miejsce, w którym powstaje to rozlewisko w żaden sposób nie było naruszone, czyli nie odbywały się 

tam żadne roboty budowlane, po prostu ta działka przylega akurat do, można powiedzieć, do placu 

budowy, tak, była terenem placu budowy, natomiast wykonawca nie korzystał w ogóle z tego fragmentu. 

Jeżeli chodzi o te zalewisko, to nie jest pierwszy raz. Wiemy, że tam jest istniejący stary rurociąg prywatny 

wody pitnej, z którego korzystali mieszkańcy czy tam część mieszkańców. Oprócz tego znajdują się tam 

jakieś dreny, gdzie również były odprowadzane wody deszczowe czy wcześniej nawet i ścieki z posesji 

powyżej. Myśmy już bodajże dwa lata temu w trybie pilnym naprawiali tam jedną awarię na tym rurociągu. 

No i pech chciał, że ta awaria się teraz pojawiła i ta woda znowu zaczęła płynąć. Natomiast stwierdziliśmy, 

że po pierwsze, nie mamy już środków na takie prace interwencyjne. Nie było to w żaden sposób 

związane z budową. No i ja myślałem, że zrobimy to albo w okresie bardziej korzystnym, czyli na wiosnę, 

bo teraz nie wiem czy warto grzebać w tej ziemi i szukać przyczyny. Woda się nie wylewa na drogę 

główną. Ona tam pozostaje na tym terenie a dzieci przedszkolne na ten czas nie będą korzystały z terenu 

zielonego. Wstrzymamy się z tym do wiosny. 

 

- Wójt Gminy Godów Mariusz Adamczyk - uzupełniając wypowiedź Pana Kierownika rozmawiałem z 

właścicielami tego wodociągu, który został wybudowany w latach 60-tych. On zasilał kilka, kilka czy 

kilkanaście domów. Większość z niego nie korzysta, natomiast te osoby, które korzystają zamkną czy 

prawdopodobnie już zamknęły zasuwy odprowadzające ze studni do tego wodociągu. Jeżeli tam to 

zniknie to znaczy, że to nie jest wodociąg. Właściciel, który wcześniej odprowadzał przez tą działkę wody 

ma zamknięty wylot ze swojego zbiornika i z tego zbiornika te wody nie są odprowadzane. Natomiast 
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jeżeli chodzi o próg zwalniający, to z uwagi na zbyt małe odległości, musi być spotkanie tam 

przeprowadzone, żeby jeden właściciel wyraził zgodę. 

 

- Radny Gminy Kamil Gąsior - Dziękuję za przekazane odpowiedzi. No właśnie chciałem wiedzieć 

odnośnie tego rozlewiska, na jakim etapie to jest, więc zobaczymy co będzie na wiosnę, czy woda się 

pojawi, czy się nie pojawi i wtedy ewentualnie będziemy działać. Dziękuję za tą informację. 

 

- Radna Gminy  Magdalena Spandel - Jeszcze mam taką prośbę, Pan Kierownik wspomniał o terminie 

spotkania z mieszkańcami, który jest planowany na 16 grudnia. Dobrze zrozumiałam, tak? A Panie 

Przewodniczący, czy wtedy będziemy mieć komisję? Tak? To ja mam prośbę, czy jest szansa 

przesunięcia tego, bo komisję będziemy mieć na godzinę 15.00, to jest na godzinę 16.00, a wiem, że też o 

17 są zajęcia w Domu Kultury u nas w ośrodku. Czy jest szansa, żeby to przesunąć na inny dzień, albo 

już w taką późniejszą godzinę?  

 

- Kierownik Referatu Inwestycji, Mienia i Infrastruktury Komunalnej Zbigniew Prucnal - No szansa jest, tak, 

tylko... Może da się to zmienić?  

 

- Radna Gminy Katarzyna Skrzyszowska - Jeszcze pytanie od mieszkańców. Na jakim etapie mamy nasz 

próg znajdujący przy ośrodku kultury w Skrbeńsku. 

 

- Kierownik Referatu Inwestycji, Mienia i Infrastruktury Komunalnej Zbigniew Prucnal - Jeżeli chodzi o ten 

próg przy ośrodku kultury to projekt został zlecony także jest w trakcie już projektowania. 

 

- Radna Gminy Beata Jeleń - Ja chciałam się zapytać o ulicę Polną i oznakowanie poziome i pionowe ile 

zostało wykonane, ponieważ nie przejeżdżałam tamtą ulicą nie miałam szans w ostatnim czasie. I od razu 

może drugie albo dobra, bo to są dwa różne chciałam o tą ulicę Polną dopytać najpierw.  

 

- Kierownik Referatu Inwestycji, Mienia i Infrastruktury Komunalnej Zbigniew Prucnal - Jeżeli chodzi o 

ulicę Polną, to ona jest elementem większego projektu, który zrobiliśmy i rozpoczęto wymianę tego 

oznakowania od strony Skrzyszowa, także Skrzyszów już załatwiliśmy. Zrobiliśmy już część wymian na 

ulicy w Godowie, ulica Nowa, połączenie Nowej z Kopernika, później na Głęboczu. Coś zostało już chyba 

postawione na ulicy Sobieskiego, także jesteśmy w trakcie ustawiania tych znaków. 

 

- Radna Gminy Beata Jeleń - Mieszkańcy mieli problem, żeby to nie było tak, że z końcem remontu ulicy 1 

Maja pojawią się dopiero te oznakowania. 

 

- Kierownik Referatu Inwestycji, Mienia i Infrastruktury Komunalnej Zbigniew Prucnal - w ramach brygady 

gospodarczej to wymieniamy, ale tak jak mówię, nasze możliwości są ograniczone, gdzie musimy na 

przykład, w środę nam odpada, bo wywozimy powiedzmy na PSZOK z jednostek organizacyjnych, ze 

szkół masę mebli starych, wszystkiego, to środa. Czwartek odpada, bo mamy sprzątanie przystanków, 

tak. No i w zasadzie zostają takie trzy dni. Ja już nie wspomnę po prostu o innych robotach, które tam 

wypadają jakieś powiedzmy powalone drzewa też, także robimy to własnymi środkami i siłami. 

 

- Radna Gminy Beata Jeleń - Ja tak tylko chciałam szybko odnośnie tego Taurona i ponieważ nie ma 

przedstawicieli, ale to jest taka sprawa bardziej organizacyjna. Czy można by ewentualnie na jakiejś 

stronie umieścić informację, żeby mieszkańcy na własny koszt albo obcinali drzewa i zabezpieczali te 

linie, ponieważ wiem że te takie migawki prądu występują czasem 3-4 razy dziennie. Wiadomo, że dla 

naszych sprzętów jest to problematyczne, wystosować jakąś prośbę, nie wiem, czy na stronie czy 

informacje że jest to jakby w naszych rękach bo i na naszą odpowiedzialność te wszystkie przepięcia. 

 



13 
 

Inspektor ds. komunikacji społecznej Artur Marcisz - Odpowiadając na pytanie Pani Radnej, oczywiście 

taka informacja się pojawi. Ja myślę, że najlepiej jakby Tauron taką informację wystosował. Natomiast jeśli 

tego nie zrobią, to oczywiście taką informację zamieścimy. 

  

Ad. 8. Sprawy organizacyjne. 

Przewodniczący Rady J. Kołek wyznaczył terminy kolejnych posiedzeń: 

- 16 grudnia o godz. 15:00 wspólne posiedzenie Komisji 

- 19 grudnia o godz. 11:00 sesja Rady Gminy Godów 

  

Ad. 9. Zakończenie obrad. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad oraz braku dalszych głosów w dyskusji, 

Przewodniczący Rady Gminy Godów podziękował za udział w sesji po czym zamknął obrady VIII sesji 

Rady Gminy Godów. 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotował: Agnieszka Mitko 


